
  

 

 

 

 

 

   

  

Noteringar från temamötet om vision Marina Rosendala torsdagen den 17 

oktober 2013. 

 
Bakgrunden och syftet med visionsarbetet Marina Rosendala presenterades av 

arbetsgruppen som för närvarande består av Hans Mörk., sammankallande, Calle Ritzén, 

Mikael Holm, Michael Reichel och Joakim Klevholmen. 

Ett underlag som tagits fram i samtal och diskussioner med ett flertal medlemmar, enskilda 

och grupper i form av ett bildspel visades. 

 

Andra delen av temakvällen skedde i form av grupparbete där de deltagande delades upp i 

tre grupper för att under temat:  

 Ett starkt och engagerat medlemsintresse är förutsättningen för föreningens utveckling  

ta ställning till följande tre frågor: 

 

• Vad anser du behövs i Rosendala för en fortsatt bra verksamhet i ideell föreningsform 

kan upprätthållas i JSS 

 

• Hur betydelsefull är funktionaliteten i Rosendalanläggningen för att stimulera 

medlemmarnas engagemang 

 

• Vilka förändringar anser du behöver göras? Rangordna gärna 

 

Det ledde till en livlig diskussion i alla tre grupperna vilket kortfattat kan sammanfattas så 

 

Grupp 1: 

Viktigt med ökad trivsel på Rosendala. Brygganläggningen byggs ut med bra 

förtöjningsmöjlighet. Altan byggs ut till befintlig brygga. Fast grillplats anläggs/byggs. Mer 

service/servering under helgerna i samband med sjösättning – upptagning. Bättre belysning. 

Kunna serva med både diesel och bensinförsäljning. 

El- och vatten vid bryggorna. Erbjuda sådan service att mer trailerbåtar väljer JSS i stället för 

att dra båtarna fram och tillbaka. 

 

Grupp 2 

Viktigt med öppenhet. Bra sanitetsanläggningar. Bättre pentrymöjlighet. Erbjuda 

toatömningsmöjlighet samt en bar miljöverksamhet. Internetaccess (WiFi) inom Rosendala. 

Förtöjningsmöjlighet för bemannad båt under ett dygn vid bryggor (gästhamn för 

klubbmedlemmar), undantaget vid mastkran. 

 

 

 



 

Grupp 3 

 

Rosendala skall vara rolig och trevlig att besöka. Viktigt med miljöarbetet (spolplatta, 

toatömning, farligt avfall, sophantering). Plats för utbildningsaktiviteter. Samverkan med 

andra båt-sjö intressenter som fiske, knot m.m. Bättre övervakning av anläggningen genom 

ex.vis kameror. Förbättrad brygganläggning. Nya båtplatser på land och i sjön. 

 

Arbetsgruppen kommer att bearbeta intrycken från temakvällen och lägga upp ett förslag till 

åtgärdsplan som föreläggs nästa årsmöte. 

Gruppen behöver kompletteras med fler deltagare från olika medlemsgrupper inom 

föreningen för att få en så allsidig bedömningsgrund som möjligt. 

 

Hans Mörk 


